
Arbetsgrupp för planering av Kyrkfjärdens skola                                                                                    
11.1.2018 kl 17.00 på skolan 

 

Föredragningslista 

1. Från förra mötet 

2. Tidsplanering framåt: arkitekten Ari Mäki-Marttunen  

3. Andra frågor 

4. Nästa möte  

 

Merja Olkinuora, bildningschef, ordförande för gruppen 

Alexandra Forsén, teknisk chef, sekreterare för gruppen 

Jessika Elfving, Kyrkfjärdens skolas rektor 

Mats Lindroos, Kyrkfjärdens skolas vice rektor 

Elina Ahde, tekniska nämndens ordförande 17.25 

Marie Bergman-Auvinen, kommunstyrelserepresentant  

Annika Holmström, ordförande för bildnings- och välfärdsnämndens svenska sektion 

Petri Nyberg, medlem i bildnings- och välfärdsnämnden 

Sari Wilhola, ordförande för bildnings- och välfärdsnämnden 

Henrik Wickström, kommunstyrelsens ordförande 

Jarl Boström, kommundirektör 

Vi har bjudit Ari Mäki-Marttunen med till mötet. Han gjorde den tidigare planeringsförslaget till 

Kyrkfjärdens skola. 

 

1. Genomgång av vad vi diskuterade under första mötet 

                 Snabb genomgång av personalens tankar kompletterade med rumslistan från förra mötet. 

2. Ari Mäki-Marttunen presenterade tillvägagångsättet enligt bilaga Projektplan. 

Projektplanen godkändes. 

 Gruppen fortsätter inte med tekniska delen utan behovsutredning. Dialog mellan 

grupp och arkitekt. 

 Gruppen inklusive några representanter från skolpersonalen skall bekanta sig med 

olika skolor som är både nya och renoverade.  

 Elevantalet 180-200 och undersökning av skolan fastslaget. 

    

3. Förslag till brukarfrågor presenteras vid nästa möte. 

 

4. Följande möte 1.2 klockan 17. 

 

 


